



**WORLD GOVERNMENT FOUNDATION**

**世界政府基金会**

228 Park Ave S #70458 New York, NY 10003, USA T: 001 646 810 8685 F: 001 646 8109277

---

## 世界数字货币规则

[WGF20201212US001]

### 第一章

- 第一，世界数字货币规则是为了维护各主权国家数字货币的权益、安全和公平而订立。
- 第二，世界政府基金会与各国政府中央银行签订世界元和主权国家货币对价和加盟协议，形成和扩大成世界元数字货币委员会。
- 第三，世界元数字货币委员会是世界数字货币的公共权力、管理、运营、服务机构。

### 第二章

- 第四，各主权国家数字货币、各国际组织、企业、个人数字货币的发行，均需要申请世界元数字货币委员会获得批准，否则构成对本国和他国主权铸币权、货币发行权、货币流通权的干扰和破坏，依照有关国别法律进行处罚。
- 第五，世界元数字货币委员会审议、审查、批准、监督与其对价的各数字货币的币值、流通、安全。以保障世界各国金融安全、保障世界金融秩序稳定和发展。
- 第六，世界元数字货币委员会通过制定数字货币储备制度，管理全球数字货币流通。
- 第七，世界元数字货币委员会有权对进入对价机制的各国数字货币违背相



**WORLD GOVERNMENT FOUNDATION**

**世界政府基金会**

228 Park Ave S #70458 New York, NY 10003, USA T: 001 646 810 8685 F: 001 646 8109277

关制度规定的采取督导、吊销、制裁等措施。

第八，世界元数字货币委员会给进入世界元数字货币对价机制的各数字货币机构颁发组织机构代码，颁发世界元数字货币对价资格证书。

### 第三章

第九，世界元数字货币委员会，逐步完善和规范管理。

第十，世界元数字货币委员会对世界数字货币规则拥有定义，编辑，更新，发展的最终解释权。

世界政府基金会  
20201212



**WORLD GOVERNMENT FOUNDATION**

**世界政府基金会**

228 Park Ave S #70458 New York, NY 10003, USA T: 001 646 810 8685 F: 001 646 8109277

---

## **WORLD DIGITAL CURRENCY RULES**

[WGF20201212US001]

### **Chapter 1**

**First, the World Digital Currency Rules are designed to safeguard the rights, security and equity of the digital currencies of sovereign States.**

**Second, the World Government Foundation has signed agreements with central banks of governments on the currency of the World Dollar(Yuan) and sovereign countries to form and expand into the World Committee on The Number of Dollars.**

**Third, the World Dollar (Yuan) Digital Currency Commission is the public authority, management, operation and service organization of the world's digital currency.**

### **Chapter 2**

**Fourth, the issuance of digital currencies by sovereign countries, international organizations, enterprises and individual digital currencies shall be subject to the approval of the World Dollar (Yuan) Digital Currency Commission, otherwise it shall constitute interference and destruction of the sovereign mint rights, currency issuance rights and currency circulation rights of their own countries and other countries, and shall be punished in accordance with the relevant national laws.**

**Fifthly, the World Dollar (Yuan) Digital Currency Commission considers, reviews, approves and supervises the currency, circulation and security of the**



# WORLD GOVERNMENT FOUNDATION

## 世界政府基金会

228 Park Ave S #70458 New York, NY 10003, USA T: 001 646 810 8685 F: 001 646 8109277

---

**digital currencies to which it is valued. In order to ensure the financial security of all countries in the world, to ensure the stability and development of the world financial order.**

**Sixth, the World Committee on Meta-Digital Currencies manages the circulation of digital money worldwide through the development of a digital currency reserve system.**

**Seventh, the World Dollar (Yuan) Digital Currency Commission has the power to take measures such as supervision, revocation and sanctions against national digital currencies entering the price-trading mechanism in violation of the provisions of the relevant system.**

**Eighth, the World Dollar (Yuan) Digital Currency Commission issues organizational codes to digital monetary institutions entering the world's metadata currency pairing mechanism, and issues the World Meta-Digital Currency Pair Qualification Certificate.**

### Chapter 3

**Ninth, World Dollar (Yuan) Digital Currency Commission, gradually improve and standardize management.**

**Tenth, World Dollar (Yuan) Digital Currency Commission has the final interpretation of the rules of the world's digital currency, which are defined, edited, updated and developed.**

World Government Foundation  
20201212